
Referat fra Årsmøtet i Vitenfabrikkens Venner avholdt på Vitenfabrikken 

03.04.2018 

Tilstede: 

Rannveig Bærheim, Lars Martin Øverland,  Sigmund Alsvik, Bjørg Andersson, Ingvar Waage og Reidun 

Bøe. Aastein Aase og Helle Kristiansen hadde meldt forfall. 

 

1. Rannveig ønsket velkommen til 20 fremmøtte inklusive styrets medlemmer. 

 

2. Undertegnede ble valgt til referent og Rannveig ble valgt til møteleder. 

 

3. Årsmeldingen ble lest opp uten kommentarer fra de fremmøtte. 

 

4. Styrets forslag om å beholde den nåværende kontingent også for 2019 ble enstemmig 

vedtatt. 

 

5. Regnskapet ble gjennomgått av Sigmund – godkjent. 

 

6. Sigmund gikk gjennom budsjett for 2019. 

Styrets forslag om å gi Kr.50.000 ,- i anledning av Vitenfabrikkens 10 års jubileum og 

utstillingen «Øglænd i 150 år» ble godkjent med applaus. 

 

7. Valg av nytt styre ble gjort litt «på sparket» da Valgkomiteen «glimret» med sitt fravær.  

 

Styret har nå slik sammensetning:                                                  

Rannveig ble gjenvalgt som leder for 1 år. 

Reidun Bøe, ny medlem i styret, valgt for 2 år. 

Sigmund Alsvik, valgt for 2 år. 

 

Varamedlemmer til styret valgt for 1 år: 

Bjørg Andersson og Eitel Braeuning. 

 

Valgkommitè:  

Torstein Gåsland 

Torbjørg Sægrov  

Lars Martin Øverland 

 

8. Lars Martin fikk blomster og vel fortjent applaus for sitt årelange bidrag i styret. 

 

9. Per Inge Bøe orienterte om den forestående utstillingen: Øglænd i 150. 

 

                                                                                                                

10. Kvelden ble avsluttet med mat/kaffe og drøs. 

 

Ingvar Waage 
Referent 


